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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Irásbeli választ igénylő kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hogyan áll az ország kerékpárút-hálózata? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban Magyarország kerékpárút-hálózata rohamosan fejlődött, azonban még mindi g
meglehetősen nehéz helyzetben van az a kerékpáros vagy túrázó, aki jól kiépített, hosszabb ,
egymással összefüggő , jelzett, forgalomtól elzárt kerékpárutakon szeretne sportolni .

Számos kiemelkedő kerékpárút-fejlesztés történt az elmúlt években, de tennivalónk maradt még
bőven. Véleményem szerint a kerékpárutak további fejlesztése elengedhetetlen, hiszen így a
kerékpárosok számára a környezeti ártalmak és a közlekedési veszélyforrások is minimálisr a
csökkenek, de nem szabad megfeledkeznünk az említett fejlesztések népegészségügyi ,
környezetvédelmi hatásairól sem, illetve kiaknázatlanok még a kerékpárturizmusban rejl ő lehetősek
is .

Kérdezem Miniszter Urat :

Hol, milyen és mekkora összegű kerékpárút-fejlesztések történtek vagy kezdődtek meg
Magyarországon 2002 és 2010 között hazai és uniós forrásokból ?
Mi a Kormány, illetve az Ön minisztériumának koncepciója, jöv őbeli konkrét elképzelése a
kerékpárutak fejlesztése kapcsán?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . szeptember 30 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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